
 Protokół Nr LXI/10
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie
z dnia 29 października 2010 roku

Otwarcie obrad – godz. 1627

Zamknięcie obrad – godz. 1829

Ad. 1

Obrady LXI sesji  Rady Miejskiej  w Radkowie otworzył  Przewodniczący RM (sesja 
wyjazdowa w Wiejskim Centrum Kultury, Integracji i Bezpieczeństwa Publicznego w 
Ścinawce Dolnej) witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).
 
Ad. 3

Przewodniczący  RM  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na  sekretarza  obrad,  w 
związku z nieobecnością radnej S. Radomińskiej.

S.  Hajłasz  –  zgłosił  na sekretarza obrad kandydaturę  radnego F.  Majdaka,  który 
wyraził zgodę.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą F. Majdaka na sekretarza obrad.

Głosowało 14 radnych: za –14  przeciw – 0 wstrzymało się –0.

Ad. 4

Nie wniesiono uwag do protokołu Nr LX z dnia 28 września 2010 roku sesji RM i 
przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:

Głosowało14 radnych:   za – 14    przeciw –  0    wstrzymał się – 0.

Ad. 5
Przewodniczący RM zapytał  czy są uwagi  i  propozycje do dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad: 



Głosowało 14 radnych:  za – 14     przeciw –  0    wstrzymało się – 0.
Ad.6

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 
od 28 września  2010 roku do 28 października  2010 roku (sprawozdanie  stanowi 
załącznik do protokołu).

Przewodniczący  RM  zapytał  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.

J.  Gorczycki  –  zapytał,  jaka  jest  cena  dzierżawy  za  przekaźnik  na  przejściu 
granicznym.

Burmistrz – wyjaśnił, że pomieszczenie, które wynajmuje Salus w pierwszym etapie 
został wyliczony koszt około 100 – 150 zł. miesięcznie i żeby zachęcić firmę oraz 
mieszkańców pomieszczenie zostaje  oddane z myślą  o tym,  aby w Tłumaczowie 
istniał taki punkt . W następnym okresie koszty będą kształtowane pod warunkiem, 
że  punkt  się  utrzyma.  Fundusz  pozyskiwany  na  przejściu  granicznym  tytułem 
przejęcia od powiatu i telekomunikacji masztu wyniesie miesięcznie około 2 tys. zł., 
co jest poważnym funduszem zasilającym przedszkola.

Ad.7

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  problem został  przedstawiony na  posiedzeniach  komisji. 
Burmistrz dodał tylko, że trzy firmy złożyły oferty, które podejmą się odśnieżania w 
rejonie. Gmina oczekuje na czwartą propozycje, jeżeli nikt się nie zgłosi to Gminne 
Zakłady Użyteczności Publicznej w Radkowie będą uzupełnieniem. Propozycje, które 
złożono oferują za roboczo godzinę od 70 do 100 zł. w zakresie wykonania usługi  
(informacja stanowi załącznik do protokołu).

J.  Gorczycki  –  zapytał,  czy  w  sezonie  zimowym  będą  skrzynie  z  piaskiem  do 
posypywania podjazdów.

Burmistrz – uważa wniosek za słuszny, zostanie zlecony do GZPU na sporządzenie 
takich skrzyń. 

Ad.8

T. Pawłowski  –  dyrektor  GCKSiT – złożył  sprawozdanie z działalności  Gminnego 
Centrum Kultury, Sportu i Turystyki za sezon 2010 (sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu).

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.

A.  Kukurba  –  jako  przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  
potwierdza,  że  w GCKSiT w Radkowie  wiele  się  zmieniło  na  pozytywnie.  Radny 
widział  na  zalewie  dyrektora  jako  koordynatora  czynnie  działającego  z  dziećmi. 



Radny zapytał czy nie można przenieść stołu do gry w pinponga do pomieszczenia 
po bibliotece i poprawić oświetlenia oraz kto płaci za światło nad zalewem. 

T. Pawłowski – wyjaśnił, że zalew ma swój kształt dzięki inwestycji Gminy Radków 
oraz działaniom Burmistrza, również kwestia oświetlenia jest w gestii Gminy Radków.  
Odnośnie stołu dyrektor poinformował, że stół był bardzo aktywnie wykorzystywany a 
w obecnej sytuacji musi zostać przeniesiony do pomieszczenia pracowni plastycznej 
na piętrze z powodu nowego wejścia do GCKSiT od strony byłej biblioteki w nowym 
pomieszczeniu zostanie wymienione oświetlenie. 

S.  Hajłasz – odniósł  się  do przedstawionego sprawozdania w sprawie  spalonego 
domku na zalewie oraz leasingu traktora:

 zapytał  czy  domek  był  ubezpieczony  i  kto  oraz  za  jakie  pieniądze  go 
wyremontuje

  traktorek za taką kwotę co to jest

T. Pawłowski wyjaśnił, że: 
 GCKSiT czeka na wypłatę odszkodowania, również trwają przygotowania do 

procesu  z  ubezpieczycielem  w  kwestii  wypłaty  całości  należnego 
odszkodowania,  GCKSiT  nie  zgadza  się  z  opinią  ubezpieczyciela.  Domek 
zostanie odbudowany własnymi siłami

  traktorek  został  zakupiony  poprzez  leasing,  wartość  umowy  leasingowej 
wyniosła 46 tys. z płatnością przez okres 4 lat, wykorzystywany jest do prac 
nad zalewem i jako pomoc klubowi sportowemu w Radkowie.

J. Gorczycki – zapytał dyr. GCKSiT, czy klub sportowy zostanie zwolniony z opłaty za 
korzystanie z hali sportowej w Ścinawce Średniej w sezonie zimowym.  

T. Pawłowski – poinformował, że nic się nie zmieniło od 2009 roku w dalszym ciągu 
kluby sportowe mogą korzystać bezpłatnie w soboty przez 1 – 1.5 godz. 

O godz. 1736 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1752.

Ad. 9

Druk NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2010 
rok
Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

Burmistrz – poprosił o przyjęcie projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14   radnych:   za – 14       przeciw –  0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 - w sprawie podatku od nieruchomości 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  są  to  projekty  uchwał,  które  kształtują  dochód  gminy  a 
dochód  kształtuje  byt  gminy.  Należy  zachować  prowadzoną  politykę  podatkową, 
rozliczeń w podmiocie a interwencji  w przedmiocie,  co w gminie się  sprawdziło  i 
dlatego gmina zyskuje wysoki wskaźnik dochodu. Wzrost podatku od nieruchomości  
wzrośnie o 2,6%, co w skali gminy jest kilkanaście tys.. Burmistrz omówił DRUK NR 
3 - od lat została wypracowana metoda, że stawki transportu w gminie są jedne z 
niższych,  proponuje  się  wzrost  poniżej  inflacji  ale  nie  powyżej  wskaźnika  2,5%. 
Burmistrz poinformował, że została ogłoszona stawka podatku rolnego oraz podatek 
leśny. Burmistrz poprosił o przyjęcie propozycji w przedstawionym brzmieniu.  

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  przy  jednym  głosie 
wstrzymującym.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt  uchwały  –  przy  czterech  głosach  za,  przy  dwóch  głosach 
przeciw i jednym wstrzymującym.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

J. Gorczycki – zapytał Burmistrza, jakie są wpływy w podatku od nieruchomości z 
kopalni melafiru w Tłumaczowie za 2010 rok i jakie umorzenia z firm, które znajdują 
się na terenie gminy.

Burmistrz – wyjaśnił, że wpływy z kopalni nie są znane, bo w jednej części deklaracje  
wpływają  na  przestrzeni  roku  spływają  obszarowo,  był  opodatkowany  tak  jak 
wchodził  w rozwój  obszar kamieniołomów. Deklaracje na rok następny wpływają i 



zostanie ten podatek skonfrontowany.  Trwają  rozmowy w sprawie  opodatkowania 
bocznicy  kolejowej,  zostają  zagospodarowane  nowe  obszary  przez  firmę  Strateg 
Capital i kamieniołom melafiru w Tłumaczowie. Burmistrz na następnej sesji udzieli 
bardziej  szczegółowej  odpowiedzi,  bo  sytuacja  będzie  znana  około  15  listopada. 
Burmistrz  poinformował,  że gmina nie  udziela  żadnych  ulg,  w tym okresie żadna 
firma nie korzysta z ulgi podatkowej.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14   radnych:    za –  11       przeciw –  3      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 - w sprawie stawek podatku od środków transportowych

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  -  przy  jednym  głosie 
wstrzymującym.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – przy czterech głosach za, dwoma głosami przeciw i  
jednym głosie wstrzymującym.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –  12       przeciw –  1       wstrzymało się – 1.

DRUK NR 4 – zmieniający uchwałę Nr XV/116/03 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia  29  listopada  2003r.  w  sprawie  określenia  wysokości  oraz  zasad 
otrzymywania  diet  przysługujących  radnym  oraz  zwrotu  radnym  kosztów 
podróży służbowych  

Przewodniczący RM – poprosił  Sekretarza gminy o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

Sekretarz gminy – wyjaśniła, że dieta Przewodniczącego RM w Radkowie przekracza 
maksymalny  poziom  dopuszczony  ustawą  i  rozporządzeniem,  dlatego  istnieje 
potrzeba  dokonania  w  tym  zakresie  zmian  i  obniżenia  diety  Przewodniczącemu 
Rady. 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.



B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

A. Kukurba – uważa, że Przewodniczący RM pobrał niesłusznie pieniądze i powinien 
je oddać do kasy gminy. 

Przewodniczący RM – uważa,  że dietę pobierał  zgodnie z uchwałą,  jeżeli  będzie 
potrzeba to zwróci pieniądze.

A. Kukurba – poprosił o szersze wyjaśnienie, jaką kwotę pobierał Przewodniczący a 
jaką powinien pobierać. 

Sekretarz gminy – poinformowała,  że Przewodniczący pobierał  dietę w wysokości 
125% minimalnego wynagrodzenia za pracę tj. 1646,00 zł. 

Burmistrz-  wyjaśnił,  że problem rozpoczął  się  wcześniej  a  wcześniejsze ustalenia 
były zgodne z prawem obowiązującym w tamtym czasie.  W piętnastu gminach w 
naszym rejonie podjęło identyczne uchwały i w większości gmin diety wynosiły 150 – 
200%.  W  międzyczasie  przepisy  zmieniły  się  i  pewna  grupa  skarżących  przepis 
wniosła o wyjaśnienie. Po otrzymanych wyjaśnieniach przez gminy minimalna płaca 
się  zwiększyła  i  stopniowo  przyrastała,  dlatego  został  przedłożony  nowy  projekt 
uchwały, aby było zgodnie z przepisami. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało14 radnych:    za –  14      przeciw –  0     wstrzymało się –    0.

DRUK NR 5 – zmieniająca uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie 
z  dnia  30  grudnia  2004  roku  w  sprawie  Strategii  Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 2005-2015 

Przewodniczący RM poprosił Sekretarza gminy o uzasadnienie projektu uchwały.

Sekretarz gminy – wyjaśniła, że w przedłożonym projektem uchwały porządkuje się 
obszar  wydatkowania  środków  wpływających  z  tytułu  wpłat  za  zezwolenia  na 
sprzedaż  napojów  alkoholowych.  Pozostałą  kwotę  3.102  zł.  do  wykorzystania 
proponuje się przeznaczyć na zakup sprzętu do świetlic środowiskowych.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –  14       przeciw –  0      wstrzymało się –  0.

DRUK NR 6 – w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 
3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003r.  o  działalności  pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2011

Przewodniczący  RM  poprosił  Sekretarza  gminy  o  uzasadnienie  przedmiotowego 
projektu uchwały.

Sekretarz gminy –uzasadniła przedmiotowy projekt  uchwały,  poprosiła o przyjęcie 
projektu uchwały w przedłożonym brzmieniu.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za –  14        przeciw –  0       wstrzymało się –   0.
 

DRUK NR 7 – zmieniający uchwałę Nr XIX/153/04 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia  26  marca  2004r.  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych 
przedszkoli prowadzonych przez Gminę Radków  

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Burmistrz – wyjaśnił,  że jest to uchwała porządkowa, należy poszerzyć  plan sieci 
przedszkoli o oddział przedszkola w Tłumaczowie.



Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –   14    przeciw –  0     wstrzymało się -  0.

DRUK NR 8 w sprawie utraty mocy uchwały Nr XXXVI/309/05 Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 31 marca 2005r.  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty na zbycie nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz  – wyjaśnił,  że projekt uchwały był  szeroko omawiany na posiedzeniach 
komisji, dodał tylko, że ma to związek ze zgonem jednego z mieszkańców wspólnoty 
a przedstawiony projekt uchwały potrzebny jest do dalszego postępowania.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –   14    przeciw –  0     wstrzymało się -  0.

DRUK NR 9 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.



Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –   14    przeciw –  0     wstrzymało się -  0.

O godz. 1815 w obradach sesji uczestniczyło 13 radnych – z obrad sesji zwolnił się 
radny J. Górski.

Ad.10

Informacje z analizy oświadczeń majątkowych złożonych w roku 2010.

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  wpłynęły  informacje,  z  którymi  można 
zapoznać się w biurze Rady:

  z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w 
Radkowie w roku 2010 (informacja stanowi załącznik do protokołu)

  Burmistrza z analizy oświadczeń majątkowych zastępcy burmistrza, skarbnika 
gminy, sekretarza gminy oraz dyrektorów i kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych w roku 2010 (informacja stanowi załącznik do protokołu)

 Wojewody  Dolnośląskiego  z  analizy  oświadczeń  majątkowych  złożonych 
przez  Przewodniczącego  RM  w  Radkowie  i  Burmistrza  M  iG  Radków 
(informacja stanowi załącznik do protokołu)

   analizy oświadczeń majątkowych  przekazanych przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Nowej Rudzie (informacja stanowi załącznik do protokołu)

  z analizy oświadczenia majątkowego przekazanego przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Kłodzku (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 11 

Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.



J. Gorczycki – zapytał, kiedy będzie plan przestrzenny dla Tłumaczowa. Radny na 
poprzedniej  sesji  poruszył  problem  oberwanej  skarpy  koło  mostu  w  kierunku 
Janikowa, zapytał czy coś w tym kierunku zostało zrobione.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  plan  dla  Tłumaczowa  zostanie  przedłożony  do  końca 
listopada  br.  przez  wykonawców  i  jest  potwierdzenie,  że  plan  będzie.  Burmistrz 
rozmawiał z dyrektorem we Wrocławiu gdzie omawiany był problem rzeki, na dzień 
dzisiejszy został zlecony projekt i na rzekę Ścinawka zostanie przeznaczona kwota 
około  5  mln.  na  lata  2011-2013,  projekt  ma  być  skończony  w  następnym  roku. 
Obecnie  w  ramach  trwających  robót  melioracyjnych  w  Tłumaczowie  będą 
uzupełnione prace. 

Ad. 11

Interpelacje radnych.
Nie zgłoszono.

Ad. 12

Sprawy różne.

J. Pabian - podziękował za realizacje wniosku za przeprowadzenie sesji w Ścinawce 
Dolnej  oraz  za  wszystkie  prace  wykonane  w  Ścinawce  Dolnej.  Pogratulował 
Burmistrzowi  wyciągnięcia  gminy  z  pokrzyw.  Radny  złożył  wniosek  do  radnych 
następnej  kadencji  aby  koniecznie  zrobić  coś  z  rzeką  Ścinawka,  która  jest 
utrapieniem dla mieszkańców Ścinawki Dolnej. 

Burmistrz  –  poinformował,  że  do  obowiązku  należy  złożenie  informacje  o  stanie 
realizacji  zadań oświatowych Gminy Radków w roku szkolny 2009/2010 Burmistrz 
zapytał czy odczytać informacje (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał radnych czy mają wolę odczytania informacji.

Burmistrz  –  ponownie  zapytał,  czy  odczytać  informacje  czy  rada  przyjmie  bez 
odczytywania.

Radni zdecydowali o przyjęciu informacji bez odczytywania. 

J.  Gorczycki  –  ubolewa,  że  dyr.  Przedszkola  nie  zaprosiła  radnych  na  otwarcie 
Przedszkola w Tłumaczowie.

Burmistrz - podziękował za ciepłe słowa. Wyjaśnił,  że nie było zaproszeń bo było 
jeszcze  wiele  do  zrobienia,  ale  po  skończeniu  wszystkich  prac  dyr.  Przedszkola 
zaprosi grupę ludzi którzy doprowadzili do przejęcia obiektu na uroczyste otwarcie.  

Z. Szkretka – radny Rady Powiatu Kłodzkiego - zobowiązał się udzielić informacji 
pisemnej odnośnie remontu drogi Radków – Gajów – Tłumaczów. Poinformował, że 
firma rozpoczęła działania,  umowy zostały podpisane a wykonawca robi robotę w 
sprawie drogi powiatowej na skrzyżowaniu z drogą wojewódzką w Ścinawce Górnej. 
Podziękował Burmistrzowi za wykonane prace w Ścinawce Dolnej.



Ad. 13

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  LXI  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Przewodniczący RM w Radkowie

Lucyna Połowczuk  Marian Gancarski
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